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Kære medlemmer 
 
I har for nylig modtaget informationsmateriale fra Gigabit. Det drejer sig om muligheden for at få 
fibernet indlagt i huset.  
Det skal nævnes, at bestyrelsen ikke har nogen beslutningsmyndighed i sagen - det er et 
anliggende mellem det enkelte medlem og Gigabit, hvis i ønsker løsningen. 
Med hensyn til eventuelt gravearbejde (som er minimalt, da Gigabit "skyder" fiberkablerne ind), er 
det Københavns Kommune, der giver Gigabit gravetilladelse.  
 
Når det er sagt, vil vi gerne anbefale løsningen. Prisen for etablering af hurtigt internet er 12.000 
kr - det er mange penge, men da det dækker 5 års internet (hvis man melder sig inden 1. juli - 
ellers 4 år) svarer det til en månedlig afgift på 200 kr. 
Der er ganske enkelt ingen af konkurrenterne, der kan tilbyde en fibernetløsning til den pris - så 
hvis jeres internetforbrug er krævende, især til videostreaming - så er det måske noget for jer. 
 

Gigabit har inviteret til informationsmøde 27/6 kl. 19:00 i Pilegården, Salen, 1. sal. 
 

Vi håber at I har lyst til at deltage - især hvis I er i tvivl om, hvad der egentlig er så godt ved 

fibernet. Gigabit er helt sikkert bedre til at svare på spørgsmål end vi er - men I er altid 

velkomne :) 
 

Med venlig hilsen 
 

Bestyrelsen 
 


